
 

 

 

 

4.  

 

 

Motie LED-verlichting sportterreinen 

 

 

De Raad van de Gemeente Westland in vergadering bijeen op 12 november 

2019; 

 

 

Overwegende: 

 

dat het College van Burgemeester en Wethouders van Westland in het 

verleden meermalen heeft toegezegd dat de Westlandse sportvelden van LED-

verlichting voorzien zouden worden; 

 

dat bij de toezegging door de gemeente is meegenomen dat geen 

investeringen van de verenigingen in LED-verlichting gedaan zouden 

behoeven te worden daar de verlichtingsinstallatie in de meeste gevallen ook 

van de gemeente is; 

 

dat het College aan een plan zou werken op welke wijze het vorenstaande 

gerealiseerd zou kunnen worden; 

 

dat gebleken is dat de bijdrageregelingen vanuit de gemeente -50% volgens 

de geldende Verordening- verenigingen niet brengt tot aanschaf omdat de 

overige 50% een te hoge investering blijkt te zijn; 

 

dat ook landelijk allerlei regelingen gelden ingevolge welke bijdragen 

ontvangen kunnen worden bij aanschaf en installatie van LED-verlichting op 

sportvelden; 

 

dat het duurzaam is maar ook kostenbesparend om over te gaan op LED-

verlichting; 
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Verzoekt het College: 

in beeld te brengen wat de reële kosten zijn voor sportverenigingen als zij 

overgaan tot het aanschaffen van LED-verlichting, daarbij rekening houdende 

met de eventuele bijdrage vanuit de gemeente van 50% en de regelingen 

zoals deze door andere overheden zijn ingevoerd en overleg te voeren met de 

sportverenigingen hoe te komen tot LED-verlichting en de Raad hierover te 

rapporteren vóór het zomerreces 2020.  

 

Gaat over tot de orde van de dag. 

 

Namens de fractie van Westland Verstandig, 

Peter Duijsens 

 


